
Bestyrelsesmøde d. 17. december 2020 

Fremmødte: Susanne, Carsten, Karen, Vicki og Tania 

Referat fra sidste møde – godkendt. 

1. punkt – Formand 

Økonomi Det ser temmelig fornuftigt ud, og det lader til at vi kommer ud af året med et 

ok resultat. 

Nye bokse Der er indkøbt 6 nye boksfronte til privatstalden 

LED-lys Der er nyt tilbud til LEDlys i det lille ridehus. Opsætning kræver nye strøer 

øverst i ridehuset – der arbejdes på fondsansøgninger. 

Kassererpost Der er ikke nogen på spring. Carsten arbejder på en løsning. Vi overtager i 

hvert fald posten fra Karen S. som stopper ved årsskiftet. 

 

2. punkt – Stævne 

November-stævnet Flot overskud, både fra oktober- og novemberstævnet 

 

3. punkt – Rideskolen  

Ny pony Der er købt ny pony til ridehuset. Cassi er nu ”ansat” på rideskolen.  

Dyrlæge Basse havde kolik søndag aften, d. 13/12. Det krævede et dyrlægebesøg, men 

han er på toppen igen. 

Restriktioner Hvis der stadig ikke er mulighed for at benytte ridehusene i januar, så vil 

rideskolen undervise udendørs fra januar. 

 

4. punkt – Stalden    

Striglepladser Erik og Per har fjernet bokse, så der er blevet plads til to striglepladser ved 

siden af vandspiltovet – det fungerer godt. 

Opstaldere 2 ledige hestebokse, samt en ponyboks.  

Larm Der er et par piger som hygger sig gevaldigt, og får skruet volumenen lidt for 

højt op. 

 

5. Eventuelt 

Kiosken Der er lagt nyt gulv i Fodertruget.  

Materiale Grønne-JD-traktor Har fået service. Og er godt køreklar igen. 

  

 

Næste møde: Torsdag d. 21. januar 2021, kl. 19.00. 

Generelforsamling: d. 25/2-21, kl. 19. Indkomne forslag inden d. 12/1. 


